
Zasedání Kolejní rady Koleje Hvězda

Zápis

Datum a čas konání: 2. 6. 2020, 18:00

Místo konání: kolej Hvězda, blok 2F, 1. patro

Přítomní členové: Lukáš Kasala, Kateřina Poláčková, David Milter, Anna Arnicane

Další přítomné osoby: PaedDr. Jitka Jánošová, vedoucí koleje Hvězda

Zapisovatel: Kateřina Poláčková

Síť proti holubům

KR se dotázala na stav ohledně instalace sítě proti holubů. Vedoucí koleje nás seznámila s náklady, 

která tato instalace vyžaduje, a přiklání se k variantě umístění bodců místo sítí, protože náklady by 

nebyly tak vysoké. KR se snažila vysvětlit, že sítě by byly mnohem efektivnější než bodce, a tak 

vedoucí koleje přislíbila, že o sítích ještě popřemýšlí. 

Tříděný odpad v kuchyňkách

Vedoucí koleje obeznámila KR, že se budou postupně rozšiřovat odpadní koše na tříděný odpad na 

ostatní bloky.

Studovny

KR opakovaně upozornila na nedostačující stav studoven. Vedoucí koleje s tímto názorem souhlasí, 

ale pravděpodobně v tomto roce na ně nebudou finanční prostředky.

Vedoucí koleje obeznámila KR o záměru vedení KAM zavřít vrátnici na bloku 2, kvůli snižování 

nákladů po koronavirové krizi, s čím KR důrazně nesouhlasila, protože by to koleji více uškodilo, než 

prospělo. Na základě těchto informací se KR rozhodla domluvit si schůzku s vedením KAM, kde by KR 

přednesla závažné důvody, proč vrátnici nezavírat.


